
 

Homework for Pre-GCSE Level 

Date due    :  28/04/2024                             

 )تحضيري( الثانوي  للمستوى:الواجب البيتي 

 28/04/2024 :تاريخ التسليم 

Islamic Education  

مراجعة  -

 
 ؟ "البصير"( عز وجلإسم الله ) معنى  باختصار واإشرح -

- Revise the subject of “Al-Baseer” (البصير) from Allah’s names, on P.21 from the Islamic 

Education Book-3, then answer the following question: 

- Briefly explain the meaning of Allah’s (SWT) name “Al-Baseer” (البصير)? 

 
 
 

 
  3-من كتاب التربية الأسلامية 49 على الصفحةو)كيفية الصلاة(  47على الصفحة  ) الصلاة) مراجعة موضوعي -

 - البيتي للتأكد من الاستيعاب:ثم الاجابة على الاسئلة التالية في دفتر الواجب للمناقشة داخل الفصل 

o ؟ أدائها أوقات سَمّوا هذه الصلوات و عدد الصلوات المفروضة على المسلم يوميا؟ً  وما ه 

 

o ما عدد الرّكات المطلوبة لكل صلاة؟ 

• Revise the two subjects of (As-Salah) on P.47, and (How to Perform Salah) on P.49 from the 

Islamic Education Book-3 to discuss in the classroom, then answer the following questions in 

your homework book: 

1. How many times do Muslims have to perform salah every day? Name each one of these 

prayers and at what time it has to be performed? 

…………………………………………………………………………………………….. 

…………………………………………………………………………………………….. 

……………………………………………………………………………………………. . 

2. How many Rak’as are there in each of these daily prayers?  

……………………………………………………………………………………………… 

……………………………………………………………………………………………. . 



 

 

ثم للمناقشة داخل الفصل  3من كتاب التربية الأسلامية  111 الصفحةعلى  موضوع )إختيار الأصدقاء(مراجعة  -

 : الاستيعاب في دفتر الواجب البيتي للتأكد من  التالي السؤالجابة على الأ

o  ؟  ينالجيد الأصدقاء  اختيارلماذا يجب علينا 

 
- Revise the subject of (Choosing Friends) on P.111 in the Islamic Education Book 3 to discuss in the 

classroom, then answer the following question in your homework book to confirm understanding: 

o Why should we choose good friends? Explain briefly. 

……………………………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………………………………………

…………………………………………………………………………………………………………… . 
 


